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BESTUUR EN ORGANISATIE 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Jaarverslag 2023 Stichting Bewonersoverleg Duinoord  

       De wijk verbonden en vertegenwoordigd 
 
 

INLEIDING 
 
Doel Stichting Bewonersoverleg Duinoord 
De Stichting Bewonersoverleg Duinoord (hierna BOD genoemd) stelt zich ten doel om de belangen 
van de bewoners van Duinoord te behartigen door te bevorderen dat Duinoord een wijk blijft waar 
het aangenaam is om te wonen, leven, werken en ondernemen. 

Duinoord, een hele fijne wijk om in te wonen 
Voor alle buurtbewoners is Duinoord een buurt om in te leven. ‘Thuis’ is niet alleen de plek achter de 
voordeur; je thuis voelen in je straat en in je wijk is minstens zo belangrijk. Samen met alle 
vrijwilligers spant het BOD zich in voor het behoud van een veilige, vriendelijke, groene en historisch 
karaktervolle wijk, waar het goed toeven is. Gemeentelijk onderzoek wijst uit dat bewoners van 
Duinoord blij zijn met de saamhorigheid, de positieve sfeer en de sociale cohesie in onze buurt. Ze 

ervaren de buurt als mooi groen en prijzen de uitstraling en architectuur van deze 19e-eeuwse 

woonwijk. Ook de Reinkenstraat als gezellige winkelstraat met gelegenheid om uit te gaan wordt 
gewaardeerd. Kortom, men woont graag in Duinoord. 
 
Onze wijk is dichtbevolkt, met ongeveer tweemaal zoveel inwoners per km2 als gemiddeld in de stad 
Amsterdam. Dat stelt ons voor de nodige uitdagingen, maar de gemengde samenstelling van de wijk, 
met ouderen en jongeren, alleenstaanden en gezinnen, mensen met en zonder een 
migratieachtergrond brengt ook veel. De betrokkenheid van de bewoners is groot. 

 
 
Het bestuur bestond eind 2023 uit de volgende personen: 
Gerard Lucius voorzitter 
Loek van Noort penningmeester 
Vicki de Klerk secretaris 
Gemma Jelier lid 
Sander van Dam lid 
Natalie Speet lid 
Nils Nijdam lid 

Eind 2023 stelde de voorzitter zijn functie beschikbaar. Na het opstellen van een profielschets is een 
sollicitatiecommissie aan het werk gegaan, bestaande uit twee bestuursleden en een bestuurslid van 
het bewonersoverleg in het Zeeheldenkwartier. Na een aantal gesprekken is er nu zicht op een 
geschikte kandidaat die conform de statuten zal worden voorgelegd aan de Verenigde 
Bewonersvergadering in april 2024. 
 
Het bestuur doet niet alles zelf, maar richt zich zoveel mogelijk op het faciliteren en coördineren van 
de vele initiatieven in de wijk die vervolgens door individuen en (werk)groepen worden uitgevoerd. 
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Zo kan er meer gedaan worden, met meer betrokkenheid en continuïteit: Haagse Kracht in de 
praktijk. In 2023 kwam het bestuur maandelijks bijeen. 

Hoe faciliteert en coördineert het Bewonersoverleg? 
Het Bewonersoverleg zet meerdere middelen in. Het stelt zijn communicatiekanalen en het 
Trefcentrum ter beschikking, organiseert activiteiten, regelt financiering en vertegenwoordigt de wijk 
naar buiten toe. Hieronder een korte toelichting. 
 

De communicatiekanalen van het BOD zijn essentieel voor onze doelstellingen. Onder de diverse 
media blijft wijkkrant ’t Lopend Vuurtje (met een oplage van 4.900) het plechtanker. Driekwart van 
de bewoners geeft aan het regelmatig te lezen. Het BOD gebruikt ook Instagram en Facebook en 
heeft een eigen website. Verderop in dit verslag meer informatie over die media.  

Het Trefcentrum is door zijn centrale ligging, permanente zichtbaarheid en prettige uitstraling een 
andere belangrijke pijler onder het overleg. Het pand wordt veel verhuurd en intensief gebruikt 
voor activiteiten. De verhuurtarieven zijn  in 2023 iets verhoogd. 

Veel activiteiten behoeven geen financiering of slechts een aanmoedigingssubsidie. Als sprekers een 
vergoeding vragen, wordt aan deelnemers ook een bijdrage gevraagd. Voor sommige activiteiten, 
zoals (zomer)feesten van straatwerkgroepen fungeert het BOD als tussenstation. Als rechtspersoon 
vragen wij een subsidie aan, die dan één op één wordt doorgegeven aan de betreffende werkgroep.  
Voor een heel aantal andere activiteiten wordt wel subsidie aangevraagd bij de gemeente. Het 
financieel jaarverslag geeft hier meer inzicht in. 

Leden van het bestuur en van meerdere werkgroepen namen deel aan overleggen van de 
Gezamenlijke Scheveningse Bewonersoverleggen, aan Platform Stad, aan ambtelijke werkgroepen 
op het gebied van verkeer, spraken over groenvoorzieningen en stadsgezicht en hadden inspraak bij 
bouwprojecten in de wijk, onder veel meer. In totaal zijn zo’n 100 mensen actief in een of 
meer werkgroepen van het Bewonersoverleg. 

Vrijwilligers mochten ook dit jaar een cadeaubon tegemoet zien. Het bestuur organiseerde in januari 
2024 een nieuwjaarslunch voor deze groep, die met 50 bezoekers uitstekend bezocht was. Tijdens de 
jaarvergadering zal traditiegetrouw de wisseltrofee worden uitgereikt aan de vrijwilliger of groep die 
het afgelopen jaar een bijzondere bijdrage leverde. 

Wijkagenda 
De gemeente wil zich bij de uitvoering meer laten leiden door de wensen van burgers. In 2020 is 
daarom een enquête gehouden. De enquête heeft geleid tot de zg. Wijkagenda waarin voor de 
periode 2021-2025 is aangegeven welke zeven thema’s prioriteit krijgen.1 Dit zijn: Samen wonen en 
leven (ontmoeting), Een schone wijk, Verkeer, Winkelstraten, Verduurzamen, Groen en Spelen. Op al 
deze thema’s vinden regelmatige bijeenkomsten plaats met ambtenaren van het stadsdeel en van de 
centrale stad. Het bestuur houdt overzicht over de algehele voortgang, maar de werkgroepen 
hebben onder regie van de gemeente de leiding bij het ontwikkelen van de plannen per thema. 
 
In 2023 bleef de inzet in de werkgroepen van de wijkagenda groot. Het werk met de gemeente 
brengt het BOD veel; bewoners voelen zich door de samenwerking meer betrokken en begrijpen de 
werking van de overheid beter. Er zijn momenteel zeven actieve werkgroepen. Wij gaan graag in 
gesprek met de gemeente over de afronding van de wijkagenda en een mogelijk vervolg daarvan. 

Partners 
Het BOD onderhoudt actieve relaties met een groot aantal partners. Op het gebied van het bestuur is 
dat primair met het stadsdeel Scheveningen en de Dienst Stedelijke Ontwikkeling van de centrale 
stad en met de collega-bewonersoverleggen van het GSBO (Gemeenschappelijke Scheveningse 
Bewonersorganisaties). Over veiligheid spreken we vooral met onze wijkagent Floortje van Lieshout 
en via haar met het wijkteam Scheveningen van de politie.  
 

 
1 https://denhaag.raadsinformatie.nl/document/10946914/1/RIS310888_Bijlage_4 
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ACTUELE ONDERWERPEN IN 2023 

Private organisaties die zich inzetten voor onze buurt of delen ervan zijn o.a. de stichting Klein 
Tasmania, de stichting Red Colette, de Buurt InvesteringsZone Reinkenstraat (die de ondernemers 
verenigt), het Sunny Court Festival, de Open Atelier Route Duinoord en diverse actiegroepen. Het 
Bewonersoverleg overlegt met deze partners en ondersteunt hun activiteiten als zij passen in de 
doelstellingen van onze organisatie.  
 
 
 
In 2022 en 2023 heeft een actiegroep van buurtbewoners actie gevoerd voor het behoud van Groot 
Hertoginnelaan 30, dat in bezit is van de republiek Kroatië. Een posteractie en een demonstratie 
leidden tot veel media-aandacht. Ook de werkgroep Stadsbeeld en het bestuur hebben zich ingezet 
om het ministerie van Buitenlandse Zaken tot actie te manen. Een en ander heeft geleid tot de 
toezegging van de Kroatische ambassadeur, mw. Plejic-Markovic, dat de renovatie van het pand nog 
dit jaar ter hand zal worden genomen.  

In 2023 is opnieuw het Walking Dinner Duinoord gehouden. Opnieuw werd een groot aantal 
deelnemers waaronder veel expats. Veel nieuwe inwoners van de wijk maken van het diner gebruik 
om kennis te maken met andere buurtbewoners en het buurtoverleg.  

Het BOD was actief betrokken bij een initiatief van de gemeente om de problemen met fietsparkeren 
in de wijk tegen te gaan. Met behulp van een enquête, zichtbare aanwezigheid in de wijk en een 
bewonersbijeenkomst zijn oplossingen ontwikkeld en gepland voor uitvoering in 2024.  
 
Spelen is een belangrijk thema van de wijkagenda. De wijkkinderen kunnen een veilige plek hebben 
waar ze mogen spelen, zich ontwikkelen en kunnen ontdekken, terwijl de volwassen kunnen kletsen, 
sporten en mensen leren kennen. Dit bevordert de cohesie en de verbinding in de wijk. De gemeente 
is samen met een aantal enthousiaste vrijwilligers een onderzoek gestart of een extra speelplek te 
realiseren is. Na een wijkenquête en vier schouwen in samenwerking met de buurt zijn vorig jaar de 
resultaten gepresenteerd. Toen is het project mede als gevolg van het ontbreken van een 
speelbeheerder even stil komen te liggen. Nu de nieuwe speelbeheerder is gestart, is de verwachting 
dat dit jaar verdere stappen gezet kunnen worden waarbij de verwachting is dat het updaten van 
huidige speelplekken het meest voor de hand ligt. Ten slotte zijn we blij dat de  Galvanischool begin 
2024 is terugverhuisd naar hun mooi gerenoveerde pand en dat het schoolplein ook door de buurt 
gebruikt kan worden om te spelen.  
 

 

VERSLAG VAN WERKGROEPEN EN ACTIVITEITEN IN 2023 
 

Vanuit het BOD opereert een groot aantal werkgroepen. Daarnaast zijn er diverse groepen die 
binnen de wijk min of meer zelfstandig activiteiten ontplooien, zoals diverse straatwerkgroepen en 
de Stichting Vrienden van het Sweelinckplein. De Stichting Vrienden van Duinoord is een zelfstandige 
rechtspersoon met een formele relatie met het BOD. De Stichting Vrienden van Duinoord fungeert 
als financiële buffer voor het Bewonersoverleg en financiert daarnaast zelf activiteiten in de wijk. 
Hieronder volgen de verslagen van de diverse (werk-)groepen binnen de wijk, daarna verslagen van 
activiteiten en tot slot van de straatwerkgroepen. 
 

Werkgroepen 
 

’t Lopend Vuurtje 
 
Na het verschijnen van ons wijkblad, ‘t Lopend Vuurtje, als de dozen vol met bladen in het 
wijkcentrum aan het Sweelinckplein staan te wachten op de vrijwilligers die ze gaan bezorgen, komt 
de redactie bijeen. We bespreken dan het blad zoals het dan in druk voor ons ligt en maken plannen 
en afspraken voor de volgende editie. De redactie komt minimaal vijf keer per jaar samen en bestaat 
uit vijf redacteuren, van wie er één tolk/vertaler Nederlands/Engels is, juist met oog op de expat 
pagina ś. In Duinoord wonen veel expats en we doen er alles aan om ook deze buurtbewoners erbij 
te betrekken, maar ook om ze meer in contact te brengen met de overige buurtgenoten.  
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We werken alweer vijf jaar samen met een vaste vormgever, Mike van der Geest van Geste ontwerp. 
En al vele jaren is Gesien Bruins een onmisbare kracht die de eindredactie helpt met correcties en 
adviezen. Bij alle artikelen is de insteek de wijk Duinoord. Zo wordt geprobeerd portretten te 
schilderen van interessante mensen uit de wijk of die actief zijn in de buurt. Soms kijken we naar 
onze buurwijken voor onze rubriek  ‘Gluren bij de buren’.  
We blijven aandacht besteden aan nieuwe bedrijven in Duinoord, die vanaf de straat waarneembaar 
zijn. Het is van belang dat nieuwe bedrijven succesvol zijn en het is voor de bewoners goed om te 
weten wat er allemaal geboden wordt in Duinoord. Inmiddels hebben we twee nieuwe wijkagenten 
in Duinoord (en Statenkwartier en Zorgvliet). De wijkagenten Floortje van Lieshout en Mike Roeleveld 
schrijven regelmatig een artikel voor in ons blad. We blijven veel aandacht besteden aan een 
duurzaam en groen Duinoord. De werkgroep Duurzaam Duinoord doet er alles aan om voorlichting te 
geven over het verduurzamen van een woning, het besparen van energie, het vergroenen van de wijk 
enz.  
Heel veel individuele buurtbewoners en werkgroepen zoals bijvoorbeeld de Duinoordse 
vrouwenclub, de werkgroep bibliotheek, de werkgroep verkeer of de werkgroep Walking Dinner 
leveren geregeld bijdragen voor het blad. Af en toe schrijven we een restaurantrecensie of zetten we 
iemand in het zonnetje.  
In 2023 zijn we begonnen met een nieuwe rubriek namelijk Duister Duinoord, waarin we verhalen 
over opzienbarende en gruwelijke gebeurtenissen in onze wijk opnemen. Het aanbod van artikelen is 
groot zodat er soms een keuze gemaakt moeten worden. Het blad mag zich in een gezonde 
belangstelling verheugen en dankt haar bestaan aan de vele vrijwilligers die het blad maken en 
verspreiden. 
 

Website 
In 2023 is de website www.duinoord-denhaag.nl onderhouden door Christine Ruha, de admini-
stratieve ondersteuner van het bestuur, en Wilbert van Diemen in de rol van webredacteur. De 
technische ondersteuning was in handen van de ontwikkelaar van de website, Jonathan Smits. Voor 
de inhoud van de website wordt informatie uitgewisseld met de vrijwilligers binnen het 
Bewonersoverleg Duinoord die werken aan het wijkblad ’t Lopend Vuurtje en de Facebookpagina van 
het Bewonersoverleg. 
Vanuit Google Analytics kunnen we het volgende vaststellen. Het overgrote deel van de bezoekers 
van onze website komt uit Nederland (zo’n 6.600); een tweede plaats op ruime afstand wordt 
ingenomen door mensen uit de VS (231). Het merendeel van de Nederlandse bezoekers komt uit Den 
Haag (zo’n 2.600), met de op tweede en derde plaats Amsterdam (894) en Rotterdam (816). In 2023 
is de website minder bezocht dan in 2022. Meer dan de helft van de websitebezoekers (bijna 55%) 
doet dit via een mobiel apparaat, dat is vergelijkbaar met de gegevens over 2022. 
 
 
Facebook 
We blijven groeien op 'de socials'!  We zijn wederom gegroeid in volgersaantallen, zowel op Face-
book als op Instagram. In 2023 hebben we iets meer heren als nieuwe volger mogen verwelkomen, 
maar de dames zijn, op beide platforms, nog steeds in de meerderheid (66% resp. 57%). 
 

Bewonersoverleg Duinoord 

 1-1-2020 1-1-2021 1-1-2022 1-1-2023 1-1-2024 

Facebook 428 509 560 592 701 

Instagram 166 271 372 441 480 

 
De plannen voor 2024 zijn stabiel: we willen nog steeds belangrijke, leuke en wetenswaardige 
informatie uit de wijk delen met elkaar.  Omdat meer volgers een groter bereik opleveren, vragen we 
opnieuw aan iedereen: heb jij onze posts als gezien en 'geliked'?  
 
Er zijn meerder manieren waarmee bewoners van Duinoord input kunnen leveren, maar de 
belangrijkste is: mail ons op  facebook@duinoord-denhaag.nl  of facebookduinoord@gmail.com met 
je informatie, zodat we leuke en informatieve posts kunnen blijven plaatsen (niet commercieel!). In 
2024 is er binnen het team ook ruimte voor iemand die mee zou willen kunnen helpen. Weet jij 

http://www.duinoord-denhaag.nl/
mailto:facebook@duinoord-denhaag.nl
mailto:facebookduinoord@gmail.com
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iemand die het leuk zou vinden om wijknieuwtjes te vergaren en om deze om te zetten naar posts op 
Facebook en Instagram? neem dan contact op met Ester (huidige beheerder). Het tijdsbeslag is 
ongeveer 2-3 uurtjes per 2 weken. 
 
Volg jij ons al? Je vindt ons hier: 
Facebook: @BODuinoord 
Instagram: @Duinoord 
 
Buurtinformatieteam (BIT) 
Vanaf januari 2014 is het BIT Duinoord actief. Het BIT bestaat uit zeventien leden. Ze zijn herkenbaar 
aan een oranje jas of witte polo met een duidelijk BIT logo. In samenwerking met de wijkagent en 
wijk-BOA zijn het afgelopen jaar in tweetallen wekelijks ronden door de wijk gelopen. Onduidelijke 
en onveilige zaken worden via de BuitenBeter-app, via MyCleanCity en via de website 
www.scheveningenmeldt.nl doorgegeven aan de gemeente en waar nodig direct aan de wijkagent en 
wijk-BOA. De meldingen betroffen dit jaar voornamelijk bijplaatsingen bij de ORAC’s, achtergelaten 
fietsen en graffiti. 
Het afgelopen jaar zijn er vier BIT vergaderingen geweest. In oktober zijn twee leden aanwezig 
geweest bij een bijeenkomst van het Stedelijk Netwerk Bewoners Initiatieven Veiligheid. Het BIT is 
betrokken bij drie projecten van de Wijkagenda Duinoord 2021-2025, in het bijzonder het project 
Schone Wijk. 
  
Bibliotheek Duinoord en culturele activiteiten 
De vrijwilligers van de bibliotheek hebben in 2023 regelmatig vergaderd; op 17 maart, 6 juli en 17 
november. Het ledenbestand van de bibliotheek bestaat uit 171 leden. De bijdrage van 5 euro voor 
het lidmaatschap, werd maar door 51 leden betaald. 
De collectie is weer uitgebreid met interessante boeken, die veelvuldig werden uitgeleend en 
gereserveerd. 
De Nieuwsbrief werd 5 maal verzonden in 2023. De leden wordendaarin op de hoogte gehouden van 
de nieuw aangeschafte boeken, culturele activiteiten en de sluitingen m.b.t. de vakanties e.d. De 
Nieuwsbrieven werden verstuurd op 18 februari, 27 februari, 11 maart, 26 augustus en 20 november. 
Ook waren er weer diverse culturele activiteiten, o.a. een lezing  van Hans Hofhuis over de Urgenda 
Klimaatzaak en een optreden van Yvonne Keuls. Twee lezingen konden helaas geen doorgang vinden 
i.v.m. privé omstandigheden van de desbetreffende personen. 
Na wat problemen met de beamer en laptop zijn de filmavonden nu goed van start gegaan en zijn er 
het afgelopen jaar 4 films vertoond. De opzet is om een film te vertonen van een boek dat de 
bibliotheek in de collectie heeft. 
De Senia-leesclub bestaat uit 11 leden en staat o.l.v. Dorothee van der Donk. Op 8 avonden werden 8 
boeken besproken; boeken uitgekozen door de leden van de leesclub.  
Begin januari werd er een geslaagde koffieochtend georganiseerd voor de vrijwilligers van de 
bibliotheek. 
 
Werkgroep Groen Duinoord  
Doel van de werkgroep: 

• het vergroten van de biodiversiteit, natuurwaarden en leefbaarheid in de wijk Duinoord; 

• door vergroening en ontstening de gevolgen van de oplopende temperatuur door 
klimaatverandering tegengaan; 

• het aanwijzen van locaties in Duinoord waar vergroening mogelijk en gewenst is. 
 
In oktober is een van de oprichters en actief lid van de werkgroep Groen Duinoord overleden. Hij 
schreef met verve over bomen voor het Lopend Vuurtje en Haagwinde, het blad van de AVN. De 
werkgroep is uitgebreid met een nieuw actief lid, Hansjörg Hersbach. Daarnaast werken we 
projectmatig met per project betrokken buurtbewoners. 
 
Acties Wijkagenda in 2023 
– Suezkade-west (tussen Laan van Meerdervoort en Groot Hertoginnelaan): 

http://www.scheveningenmeldt.nl/
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Voortgang van het in 2021 gestarte plan (inclusief bewonersenquête) voor vergroening met 
inheemse bomen en struiken voor vergroting biodiversiteit en verfraaiing. De kade is een 
hondenlosloop gebied, een oplossing is gezocht voor het probleem van hondenpoep i.v.m. 
(stank)overlast en schade aan de bodem. De firma Lorsheijd Groen/Oaks diende het Conceptplan, 
inventarisatie en analyse in. Voorstel voor aanwijzen van een gebied op de kade waar honden niet 
welkom zijn. Afspraak in januari 2024 voor een schouw met o.a. de stadsecoloog en groenbeheerder. 
Stadium: herfst 2024 aanplant als pilot in twee aangewezen deelgebieden waar honden niet welkom 
zijn. Een convenant voor onderhoud in voorbereiding. Onderzoek naar status van de niet meer in 
gebruik zijnde kiosk op de hoek. 
– Onderzoek voor twee artikelen op de website van bewoners naar het bomenbestand op de 
Suezkade-west met behulp van de digitale bomenkaart van de gemeente Den Haag. 
– Tweede Schuytstraat: vergroten van de boomspiegel en een oplossing voor geparkeerde fietsen 
i.h.k. van de actie Duinoord Fietst in samenwerking met bewoners voor onderhoud.   
Stadium: akkoord en in behandeling. Uitvoering 2024. 
– 1e Sweelinckstraat: onderzoek naar locatie voor aanplant van een boom. 
Stadium: locatie bekend, aanplant in 2024. 
– Obrechtstraat: voor de tweede maal uitreiking en aanplant van tien klimplanten t. g. v. het 
straatfeest in samenwerking met de bewoners. Voor klimplanten is gekozen omdat de stoepen daar 
vrij smal zijn. 
– 2e Sweelinckstraat/hoek Groot Hertoginnelaan en Verhulstplein: met respectievelijk twee 
bewoners is afgesproken een convenant voor onderhoud van perken en plantenbakken af te sluiten. 
Stadium: afronding op 14 februari 2024. 
 
Verdere plannen voor 2024: 

• herinrichting van het stadhoudersplantsoen; 

• onderzoek naar nut, noodzaak en geschikte locatie voor de aanleg van een wadi. 
 
Werkgroep  Verkeer 
De Werkgroep Verkeer - bestaande uit Dineke Dezentje, Robert van der Linde, Nils Nijdam en Piet-
Hein Schoemaker – heeft in 2023 de hieronder beschreven onderwerpen en dossiers behandeld. 
 
1. Vervolg proef bewonersparkeren bij World Forum 
Nadat medio 2022 een proefperiode was afgelopen, waarbij bewoners van Duinoord en Staten-
kwartier gebruik konden maken van de grotendeels leegstaande garage van het World Forum, werd 
uitgekeken naar een mogelijke voorzetting van het project. Het duurde tot voorjaar 2023 voordat de 
gemeente reageerde op onze vragen. De reactie hield in dat de Dienst Stedelijke Ontwikkeling (DSO) 
eerst wilde onderzoeken in welke andere wijken grotere parkeergarages (van bedrijven) op een 
vergelijkbare manier benut zouden kunnen worden. Bij navraag naar de verdere voortgang van dit 
onderzoek bleek dat de speciale onderzoeksmedewerker intussen de afdeling had verlaten. Daarmee 
is niet gezegd dat het project definitief is gestrand.  
2. Verkeersmaatregelen 
Vanuit de omgeving van de Suezkade – tussen Laan van Meerdervoort en Groothertoginnelaan – is al 
geruime tijd actie gevoerd voor de instelling van eenrichtingsverkeer als oplossing voor gevaarlijke 
situaties. De af en toe oplaaiende discussie hierover heeft ook in het afgelopen jaar nog niet tot een 
oplossing geleid, die door een meerderheid van de buurtbewoners en de gemeentelijke afdeling 
Mobiliteit (DSO) wordt aanvaard. Daarnaast is bij de gemeente gevraagd om een onderzoek naar de 
eventuele herinrichting van de Lübeckstraat tot één rijrichting richting Stadhouderslaan. Na een niet 
vooraf aangekondigde, beperkte enquête werd onvoldoende belangstelling vastgesteld bij de direct 
omwonenden. 
3.  Project fietsparkeren 
In het kader van het Uitvoeringsplan Wijkagenda Duinoord heeft een breed georganiseerde werk-
groep – onder auspiciën van stadsdeelkantoor Scheveningen – zich beziggehouden met het in kaart 
brengen van allerlei bijzondere verkeerssituaties. Belangrijkste aandachtspunt was de aanpak van het 
ongeregelde fietsparkeren, inclusief de stalling van deelscooters. Aan de hand van diverse 
schetsontwerpen en de talrijke reacties daarop zijn voor een dertiental straten in de wijk plannen 
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ontwikkeld, die inmiddels gepubliceerd zijn op de website www.duinoordfietst.denhaag.nl . Alle 
voorstellen zullen in de loop van dit jaar besproken en vastgesteld worden in desbetreffende 
raadscommissie en de gemeenteraad en in het najaar worden uitgevoerd. 
 
Duurzaam Duinoord 
De werkgroep Duurzaam Duinoord heeft in 2023 het volgende gerealiseerd: 

• 15 actieve werkgroepleden, waaronder 6 energiecoaches; 

• een succesvolle Tegelwipactie georganiseerd: 900 tegels eruit en plantjes erin; 

• 92 energiecoachgesprekken gevoerd; 

• van 75 huizen warmtebeelden gemaakt; 

• in het project Dwarsdoorsnedestraat een intensieve straataanpak ontwikkeld; 

• de collectieve actie Heel Duinoord isoleert op poten gezet en uitgevoerd; 

• een Isolatiemarkt en het Winterklaar festival georganiseerd: 150 bezoekers; 

• de Warme Woonkamer Week gehouden mét een bezoek van de Groen Heiligman; 

• nieuwe actie Meet je binnenklimaat gestart; 

• energie uit de wijk challenge gewonnen met het project Duinoord onder de kurk; 

• 10 podcastafleveringen opgenomen met meer dan 5000 luisteraars; 

• 11 digitale nieuwsbrieven verstuurd naar 800 adressen; 

• 7 artikelen in het Lopend Vuurtje gepubliceerd; 

• onze eigen website www.duurzaamduinoord.nl gelanceerd. 
 

       
 
Duinoords Bootcamp 
Ook in 2023 werd iedere maandag en iedere woensdag een bootcamp georganiseerd op het 
Sweelinckplein.. Vijftig mensen nemen deel aan de appgroepen van het bootcamp. Afgelopen jaar 
liep het aantal deelnemers aan de bootcamps iets terug naar gemiddeld 7 mensen per les. Dit is 
waarschijnlijk vooral te wijten aan het feit dat het heel veel geregend. Gelukkig kwam ook een aantal 
nieuwe vaste mensen erbij waardoor het aantal uitgevallen lessen als gevolg van te weinig 
aanmeldingen beperkt bleef tot 4 over het hele jaar.  
Het bootcamp heeft in 2023 geen subsidie gehad. M 
t de  bijdrage die deelnemers betalen zijn wel wat spullen vervangen en is een klein muziekboxje 
aangeschaft voor de lessen. Verder is het 5-jarig jubileum van het bootcamp leuk gevierd in café 
Lokaal Duinoord.  
 
Duinoordse Vrouwenclub (DVC) 
De activiteiten bestonden voornamelijk uit wandelingen, bezoek aan musea met rondleidingen en na 
de meeste activiteiten een gezellige lunch met de deelnemers. 
Donderdag 19 januari bezochten we een film in het Filmhuis en zaten in de chique Boutiquezaal. 
Op woensdag 1 maart maakten we een heel geslaagde hofjeswandeling door Scheveningen. 
Donderdag 20 april bezochten we Museum Beelden aan Zee waar we een rondleiding kregen bij de  
tentoonstelling van Henry Moore. 
Woensdag 7 juni maakten we een wandeling in Solleveld en lunchten we in Ockenburg 
Vrijdag 7 juli was de afsluiting van seizoen 22/23 en dronken we koffie op het Sweelinckplein. 

http://www.duinoordfietst.denhaag.nl/
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De wandeling door Leiden op  donderdag 21 september ging in verband met het slechte weer niet 
door; er werd een bezoek aan het Kunstmuseum gebracht waar de tentoonstelling Royals en Rebels, 
met een duik in de rijke geschiedenis van de Britse mode, door ons werd bezocht. 
Op vrijdag 27 oktober bezochten we de  Textiel Biënnale in het Rijswijkse Museum. De gids belichtte 
het werk van diverse textielkunstenaars uit alle windstreken en de technieken die zijn verwerkt. 
Donderdag 23 november kregen we een rondleiding in De Regentes, dat van Zwembad naar Theater 
is getransformeerd. 
In 2023 waren het 8 activiteiten, die door velen werden bijgewoond, veelal in wisselende 
samenstelling. Voor iedere activiteit werden de leden van de DVC per mail uitgenodigd. 
De plannen voor de eerste maanden van 2024 zijn al bekend; via het Lopend Vuurtje en website 
worden de leden op de hoogte gehouden van de activiteiten. Ideeën en suggesties voor uitjes van 
leden van de DVC zijn altijd welkom.  
De organisatie van de activiteiten is in handen van: Mieke Bloembergen, Marijke Pronk, Dorothee 
van der Donk, Jocelyne Simons en Wil Hoogteijling. De groep kwam 2 x bijeen om het programma 
samen te stellen. 
 
Internationals 

The Internationals working group focused in two directions: 
1. creating 4 activities each year that will bring together people from other countries, now living 

in Duinoord, either newcomers or those who are long-time residents; 
2. integrating Internationals into the activities of other working groups such as the Walking 

Dinner and Duurzame Markt. 
We created two brochure formats. One explaining our purpose and plans and one that can be 
adapted for each activity. Our goal was to increase our mailing list and reach more people. To that 
end we met several times with The Hague International Center and Stadsdeel Scheveningen ensuring 
that our brochures would be published by them in their newsletters, as well as having a prominent 
place in 't Lopend Vuurtje.  
In September we held a 'borrel' where each person brought a snack representative of their country. 
In January, a 'pot luck' dinner took place with each guest bringing a dish from their country.  
In April there will be a walking tour of Duinoord and in June we'll have a 'cultural exchange' 
discussion centered on traditions, wine and cheese.  
The first two activities went smoothly thanks to a clear distribution of tasks among the working group 
members.. 
After each activity the team meets to review and plan ahead. In this way we hope to keep the 
momentum going and set a framework for working group members in the future. We encourage 
Internationals to bring in their ideas and take active roles. 
 

Heerensoos 
De “Heerensoos”is een club van heren op leeftijd, die een goed en aangenaam gesprek waarderen. In 
overleg worden gespreksonderwerpen en thema’s bepaald: van het ophalen van herinneringen en 
gebeurtenissen van de afgelopen tijd tot serieuze politieke, maatschappelijke en wetenschappelijke 
kwesties. Er wordt gezamenlijk geluncht. We komen iedere dinsdag bij elkaar tussen 10.30 en 14.00 
uur. 
Regelmatig gaan we erop uit naar een museum om op de hoogte te blijven van wat er gaande is in de 
werelden van kunst, wetenschap en geschiedenis. Zo hebben we het afgelopen jaar bezoeken 
gebracht aan o.a. het Zuiderzeemuseum in Enkhuizen, het Kunstmuseum voor een tentoonstelling 
van werken van Hilma af Klimt en Mondriaan, het fotomuseum met de tentoonstelling “vrouwen aan 
het front” en de foto’s van Eddy Posthuma de Boer, en het Mauritshuis met schilderijen uit de Frick 
collectie in New York. 
De groep telt momenteel 11 leden. Om goede discussies mogelijk te houden willen we de groep niet 
te groot laten worden, er is momenteel echter ruimte voor aanwas. Aanmeldingen komen via de 
afdeling maatschappelijk werk van Welzijn Scheveningen en via een annonce in ‘t Lopend Vuurtje. 
Door overheveling van de subsidie van Welzijn Scheveningen naar het Bewonersoverleg Duinoord 
functioneren we nu onder de paraplu van Duinoord. 
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Walking Dinner 
Op zaterdagavond 30 september vond het jaarlijkse Walking Dinner plaats. 56 gasten gingen bij 11 
koks eten in de wijk. Inclusief hulpkoks en ook de vrijwilligers op het trefcentrum beleefden ongeveer 
80 wijkgenoten een gezellige en smakelijke avond. Dit aantal had zelfs nog hoger kunnen met meer 
koks, helaas hebben we ook mensen teleur moeten stellen. We begonnen de avond met een borrel 
in het Trefcentrum aan het Sweelinckplein. Vervolgens ging iedereen op pad naar de koks voor een 
drie gangenmenu met telkens een wisselend gezelschap aan tafel. De koks hadden zich allen van hun 
beste kant laten zien en toverden de heerlijkste gerechten uit hun keukens. Ook vonden leuke 
ontmoetingen plaats tussen wijkgenoten aan tafel. We sloten de avond ook af in het 
Trefcentrum met een afsluitend kopje koffie of thee met iets lekkers. Uiteraard werd hier nagepraat 
over wat men gegeten en gedronken had en wie men allemaal ontmoet had. Het Walking Dinner is 
een mooie activiteit ten behoeve van de sociale cohesie in de wijk.  
 
Straatwerkgroepen 
NB: Er zijn meer straatwerkgroepen dan hier genoemd. We vermelden alleen de werkgroepen die 
middels een zg. doorgeefsubsidie verbonden zijn aan het BOD. 
 

Werkgroep 2e van Blankenburgstraat 
De werkgroep zet zich nog steeds in voor de blijvende beschikbaarheid van de blauwe papier-
container voor meerdere straatbewoners. Daarop staat in 4 talen vermeld wát in deze container te 
deponeren en wat niet,. vanwege de vele expats in de straat. Hier wordt goed gebruik van gemaakt. 
We zien dit ook wel als een mogelijke verbetering voor andere straten in onze wijk. De werkgroep 
houdt dit goed in de gaten en haalt verkeerde “droppings” uit de blauwe container.  

Bij de ondergrondse containers aan het begin van de straat, de Koningin Emmakadezijde, wordt veel 
naast de containers geplaatst.  De meldingen aan de gemeente vinden digitaal plaats en geven snel 
oplossing, meestal binnen 5 werkdagen.  

De werkgroep is veel bezig geweest met meldingen aan de gemeente wegens het verkeerd 
aanbieden van grofvuil, weesfietsen en fietswrakken. Met betrekking tot de fietsen reageert de 
gemeente erg traag. Echter: we blijven melden. Geconstateerd dat de “handhaving” willekeurig 
labelt. Gevolg: een hoop weesfietsen blijven ongelabeld en houden onterecht plaatsen bezet.  
Verzoek aan de bewoners om weesfietsen en fietswrakken te blijven melden. We hebben in onze 
straat nu eenmaal te weinig fietsenstallingsplaatsen  

De gemeente heeft onze straat opnieuw bestraat en ingedeeld. Dit heeft lang geduurd, maar de 
straat is er wel van opgeknapt.  

Onze fietsenrekken die aanvankelijk op verschillende plekken in de straat stonden, zijn door de 
gemeente zonder overleg met de werkgroep verwijderd en vervangen door “nietjes”. Helaas niet 
genoeg. Meer in het algemeen is de communicatie/overleg met de gemeente minder goed dan 
vroeger. 
Tot slot: Er is inmiddels een “straatapp” waar vele bewoners dankbaar gebruik van maken. Voor 
ouderen in de straat wordt deze app ook toegejuicht. Het geeft een veiliger gevoel en makkelijker 
hulp wanneer nodig. Bovendien worden spullen die men kwijt wil of van elkaar wil lenen makkelijker 
aan de man gebracht.  
 
Werkgroep 2e Sweelinckstraat 
Dit jaar hadden we weer een buitenbijeenkomst aan het einde van de zomer georganiseerd voor de 
complete 2e Sweelinckstraat, wat ongeveer 40-50 buren bijeenbracht. Deze bijeenkomst werd op de 
stoep van een gekozen huis georganiseerd en ook een aantal recente nieuwe bewoners leerden hier 
weer veel buren kennen. Dit evenement wordt door een flyer een paar weken van te voren 
aangekondigd. In 2024 verwachten we een bijeenkomst in een van de huizen in de winter en een 
zomerbijeenkomst weer op de stoep te kunnen organiseren. Klanten en bijeenkomsten voor de 
kledingreparatiewinkel in de straat zorgem in de zomer vaak tevens voor de nodige sociale cohesie.   
Veel bewoners onderhouden de verschillende geveltuinen, boomspiegels en de geadopteerde ronde 
bakken. We hopen in 2024 ook de door de gemeente geconstrueerde plantsoenen (op de hoek 2e 
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Sweelinckstraat - Groothertoginnelaan) te kunnen adopteren. Verduurzaming van de huizen gaat ook 
steeds verder; sommige huizen gaan van het gas af. 
 
Werkgroep woonboten Conradkade 
Het afgelopen jaar werd gewacht op het bericht dat de werkzaamheden aan de Conradkade eindelijk 
van start zouden gaan. Helaas is er van gemeentewege een kink in de kabel gekomen. Het maken van 
de verplaatsingsovereenkomsten en het grondwaterpeil waren daar debet aan. Gelukkig is er nog 
steeds contact met de projectmanager over een en ander. Ook hij is gebonden aan verschillende 
afdelingen en moet in overleg flink manoeuvreren. 
Inmiddels hebben we met alle bewoners van de arken in het Trefcentrum een bijeenkomst gehad 
waarbij het ongenoegen over een en ander duidelijk werd. Het besluit van de schoonheidscommissie 
bijvoorbeeld. De bewoners moesten een kleur kiezen voor de vervangende schuurtjes. Daar kregen 
ze een kleurenstaal voor aangereikt. De gekozen kleuren werden niet allemaal gehonoreerd.  
Al bestaande kleuren van schuurtjes mochten niet herkozen worden. Een belachelijke beslissing 
mede omdat de motivatie van bewoners over hun toekomstig en huidige kleurkeuze niet gehoord 
werd. Dat alleen al leverde onrust op. 
Het uitstel van de werkzaamheden duurt wederom een jaar waardoor er pas in 2025 begonnen kan 
worden. Acht jaar na het eerste contact hierover. Het onderhoud aan het jaagpad en schuren heeft 
door het uitstel tot ongewenste effecten en op een aantal plekken tot gevaarlijke gevolgen geleid. 
Ook werd steun uitgesproken aan de bewoners van de Suezkade om van die kade eenrichtings-
verkeer te maken in de richting van de Groot Hertoginnelaan. 
 
Stichting Vrienden van het Sweelinckplein (SVS) 
In 2023 hebben we weer een nieuwjaarsborrel kunnen organiseren. Ook dit keer zijn we weer heel 
gastvrij ontvangen. Het Oekraïense gezin dat toen tijdelijk op het Sweelinckplein woonde, was ook 
van de partij. Het gastgezin en het Oekraïense gezin zijn beide muzikaal! Wij hebben genoten van 
prachtig pianospel maar ook met z’n allen gezongen, kortom er is genoten van een gezellige, 
muzikale nieuwjaarsborrel met veel lekkere zelfgemaakte hapjes. Een goed begin is het halve werk! 
En om dan maar in deze feestelijke stemming te blijven, de SVS vierde in 2023 haar 20-jarig jubileum! 
Dit hebben we uitgebreid gevierd met live muziek en het eten hebben we voor deze feestelijke 
gelegenheid laten cateren. Alles bij elkaar een geslaagd feest voor zowel jong als oud. Voor het 
jubileumfeest heeft de SVS de ‘straatfeest’-subsidie van de  gemeente aangevraagd en gekregen. 
In 2023 is er weer een onderdeel van het plan Sweelinckplein Fleurt Op gerealiseerd. Deze keer zijn 
de randen aan de binnenkant van de plantsoenhekken van nieuwe aarde voorzien en zijn er allerlei 
verschillende planten aangeplant. Het ziet er nu nog mager uit, maar we hopen dat dit op termijn 
lekker zal gaan groeien en bloeien. 
 


